
 

MOTIE

Voorstel nr.: 

Naar aanleiding van agendapunt van de raad nr.9 – Uitbreiding aanbod 
binnensportaccommodaties

De raad van de gemeente Gennep in vergadering bijeen d.d. 16 december 2019

Onderwerp: Tribune in de semipermanente sporthal

De Raad,

gehoord de beraadslaging, overwegende dat

 de gemeente voornemens is een nieuwe, semipermanente sporthal te realiseren 
die voldoet aan alle eisen qua afmetingen voor de (top)sportwedstrijden;

 met name de topsport-volleybal van FAST op dit moment gebruikmaakt van de 
sporthal Pica Mare die niet voldoet aan de eisen van de Nederlandse Volleybal 
Bond;

 FAST voor de wedstrijden in toekomst voornamelijk gebruik zal moeten maken 
van de semipermanente sporthal en daarbij behoefte heeft aan een 
publieksvoorziening (tribune);

 Vertegenwoordigers van FAST en andere sportverenigingen uitdrukkelijk 
voorstander zijn van een tribune in de semipermanente sporthal;

 het College heeft aangegeven voornemens te zijn tot een 
aanbestedingsprocedure en bijbehorende investeringen te besluiten voor 
vervanging van de bestaande tribune in de sporthal Pica Mare;

 een nieuwe tribune in de semipermanente sporthal derhalve de voorkeur heeft 
boven vervanging van de bestaande tribune in de sporthal Pica Mare.

verzoekt het college

bij de uitbreiding van het aanbod binnensportaccommodaties als onderdeel van de 
semipermanente sporthal een nieuwe tribune te realiseren en vooralsnog niet te 
besluiten tot vervanging van de bestaande publieksvoorziening in de sporthal Pica Mare

en gaat over tot de orde van de dag.

Namens de VVD-fractie

Holger Rodoe



 


